
 

Protokoll  

  
Det ble avholdt styremøte i Norges Squashforbund   
Dato: 28.03.2022  
Sted: Aker Brygge 
Klokken: 17:00-19:00  
 
Deltakere: Terje Finholdt (President), Otto Kalvø (Visepresident), Andrea Fjellgaard (Styremedlem), Tord 
Bakke Arvesen (generalsekretær) Frode Hognestad (Styremedlem) 
  
Forfall: Vibeke Wiig (styremedlem) Ove Marius Helø og Karoline Hegbom (vara).  
 
Styret var beslutningsdyktig.   
  



  
Saksnummer og navn  Vedtakstekst  

1. Møteinnkalling  Styret vedtok møteinnkallelsen  
2. Agenda  Styret vedtok agendaen  
3. Protokoll Styret gjennomgikk protokoll fra styremøte 

22.03.2022. 
 
Protokollene ble vedtatt 

4. Årsberetning 2021 GS fremla revidert årsberetning til endelig 
godkjenning.  
 
Styret vedtok årsberetningen  

5. Årsregnskap 2021 GS fremla revidert årsregnskap til endelig 
godkjenning. 
 
Styret vedtok årsregnskapet 

6. Budsjett 2022-2024 (langtidsbudsjett) GS fremla budsjett for 2022-2024 og redegjorde for 
grunnlaget. 
 
Styret vedtok budsjettet. 

7. Beslutning innkomne forslag til tinget GS fremla reviderte holdninger til de innkomne 
forslag til tinget.  
 
Styret vedtok holdningsforslaget til de innkomne 
saker. 

8. Beslutning forslag revisor GS fremla forslag til tingsak om valg av revisor.  
 
Styret vedtok forslaget. 

9. Beslutning forslag neste ting GS fremla forslag til tingsak om gjennomføring av 
neste ting.  
 
Styret vedtok forslaget. 

10. Orgbrain Terje Finholdt erklærte seg inhabil i behandlingen av 
saken.  
 
GS presenterte administrasjons- og styreverktøyet 
org.brain. Verktøyet forenkler styrearbeidet og 
styresekretærarbeidet og sikrer bedre kontroll på 
formaliteter. Org.brain kan også benyttes til 
gjennomføring av medlemsmøter og ting. GS foreslo 
å teste programmet. 
 
Styret vedtok forslaget. 

11. Sportslig strategi GS redegjorde for status i arbeidet med en sportslig 
strategi. Det ble presentert de grunnleggende 
retninger og tiltak som ønskes iverksatt over den 
kommende femårsperioden, samt en kort 
beskrivelse av plan for involvering.  
 
Styret tok saken til orientering og ba GS sørge for at 
sentralt ansatte trenerressurser på lokalt og 
regionalt nivå forankres godt i den sportslige 
strategien. 



12. Informasjon fra administrasjonen GS redegjorde for status fra administrasjonen. 
 
Styret tok saken til orientering.  

13. Eventuelt Ingen innkomne forslag. 
 


